
زوایــای پنهــان مــاجرا مشخــص
شود!!!!!

با سقوط نماینده فوتبال اردبیل در لیگ دسته دوم ، پرونده دیگری
در این عرصه گشوده شده و هر کسی که می تواند در این ماجرا نقش
داشته باشد در تلاش است که به نوعی با مصاحبه ها، اظهار نظرها و
گفت و شنودها خود را تبرئه و بی تقصیر بداند و توپ کوتاهی را به

میدان دیگران پاس بدهد.
شهامت، شجاعت و حقیقت را بر زبان جاری کردن باید از ویژگی همه
کسانی باشد که در نظام مقدس جمهوری اسلامی صاحب پست و مقام و منصب
هستند. اگر من تصمیمی گرفته ام که نتیجه آن وارد شدن ضرر و زیان
به بیت المال و جامعه باشد باید با کمال شهامت تقصیر خود را به
گردن بگیرم . این دور از اصول اخلاقی است که بخواهم با گل آلود

کردن آب، خود را محق و دیگران را مقصر قلمداد کنیم.
پروژه ای از دو سال قبل در فوتبال اردبیل با مطرح شدن بحثی تحت
عنوان لزوم واگذاری تیم فوتبال شهرداری به بخش خصوصی مطرح شده و
با طی زمان و پشت سر گذاشتن مراحلی چند، الآن به جایگاهی رسیده
ایم که به هیچ وجه در شان فوتبال منطقه و طرفداران پر شور آن و

همخوان با سابقه و گذشته پرافتخار آن نبوده و نیست.
تیم داری در سطح رقابت های حرفه ای و مسابقات لیگ، قوانین،
مقررات و اصول مخصوص به خود را دارد. هر کسی که در این وادی مدعی
باشد و بخواهد تیم داری بکند، مجبور است که به همه قوانین در
ارتباط با آن عمل بکند. حال اگر در مقطعی نخواهیم و یا نتوانیم
به وظیفه خود بخوبی عمل نمائیم و با جان و دل پذیرای واقعیت ها
باشیم این ضعف های ما نباید دلیلی برای زیر سؤال بردن دیگران
باشد. همان طوریکه در داخل یک مجموعه مثلا یک سازمان و نهاد،
وظایف تفکیک شده است و هر بخشی اجازه دخالت در امور دیگر بخش ها
را ندارد. تیم داری حرفه ای نیز باید تحت نظر تشکیلات و عواملی
باشد که به دیگران اجازه هر گونه دخالت و برخورد مستقیم را ندهد.
از همان زمانی که تیم شهرداری به لیگ دسته یک صعود کرد ، نوشتیم
و فریاد برآوردیم که باید باشگاه ورزشی شهرداری به معنی واقعی
فعالیت بکند و ارکان مورد نیاز آن تشکیل و کارها بر روی ریل اصول
و مقررات قرار بگیرد. هر چقدر بیشتر گفتیم ، کم تر توجهی را
مشاهده کردیم. هنوز هم سخنان لطف الهیان شهردار اردبیل در یکی از
جلسات در گوش های حقیر طنین افکن است که گفت: دستور داده ام
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اقدامات لازم برای هویت بخشیدن به باشگاه در کم ترین زمان ممکن
صورت پذیرد. ولی کسی تا کنون نگفت که چرا این کار صورت نگرفت و
چه مسائلی در پشت پرده، مانع از تحقق این نیاز شده است؟چگونه است
که در دو سال گذشته در ارتباط با لزوم انجام برخی از تغییرات در
نظام اداره امور گفته ها و سفارش های برخی از آگاهان و هشدارهای
دلسوختگان جدی گرفته نشد و فقط در برخی موارد و به مناسبت های
خاص، کمیته ای تشکیل گردید که در عمل نیز بعضی از آن ها به مانند
کمیته تشخیص اهلیت واگذاری تیم کاملا سرکاری از آب درآمداین که
بیاییم و بدون پرداختن به ریشه قضایا و مشخص کردن دلایل رفتارهای
مختلف و روشن نمودن زوایای پنهان ماجرا و چگونگی ظهور و سقوط
برخی از چهره ها و چگونگی تصمیمات اتخاذ شده در آخرین لحظات با
عجله و بدون برنامه ریزی به دنبال یک نفر مقصر بگردیم و برای به
انحراف کشیدن افکار عمومی به آب و آتش بزنیم و به هیچیک از سؤالات
مطرح شده جوابی قانع کننده نداشته باشیم کاری خداپسندانه نمی

تواند باشد.
چرا نباید مطرح بکنیم که ریشه طرح مساله لزوم واگذاری امتیاز تیم
و مخالفت تند برخی از اعضای شورای شهر با سازمان فرهنگی ورزشی
شهرداری از کجا آغاز شد؟ چرا نباید مشخص شود که چرا از اول شروع
فصل تا پایان رقابت ها موانع واگذاری امتیاز تیم برطرف نگردید؟
چرا نباید گفته شود که مجید حیدری در ایامی که تیم را در اختیار
داشته و عنوان آبی پوشان را به تیم اطلاق می کرد، بر اساس کدام
سند انتقال و مجوز کمیسیون ماده اقدام می نمود و اصلا او با کدام
حکم و کدام مدرک امور تیم را می چرخاند و نام جدیدی بر روی تیم
می گذاشت؟ ریشه این کم کاری ها و به قولی تخلف از قوانین و
مقررات فوتبال از کجا آب می خورد؟ چرا نباید گفته شود که به چه
علتی یکی از مهم ترین بند های قرارداد نوشته شده برای واگذاری و
یکی از مهم ترین شروط کمیته تشخیص اهلیت برای واگذاری مبنی بر
ارائه ضمانت نامه بانگی به مبلغ 450 میلیون تومان ملغی و سفته را

جایگزین آن کردند؟
آیا برای این تغییر نظر اعضای کمیته تشخیص اهلیت استعلام شد؟ اگر
تغییر در بند های قرارداد را شورا مستقیم مختار به تغییر دادن
بود، پس چرا عده ای را دور یک میز جمع کردند و نام کمیته تشخیص
اهلیت بر آن نهادند؟ اگر قرار بود که شهرداری خود در هفته های
آخر مسؤولیت اداره تیم را بر عهده بگیرد چرا این کار را از اول
فصل انجام نداد و اگر تن دادن به این کار جرم بوده است پس چرا در
هفته های آخر به این امر اهتمام ورزیدند و از دستور بازرسی عدول

کردند؟



این دور از انصاف و مروت است که تلاش بکنیم فرد و یا افراد خاصی
را با توسل به حوادث فوتبال و سرنوشت تیم بکوبیم و آنها را محکوم
کرده و خود را از هر گناه و تقصیری به دور جلوه دهیم. برای دست
یابی به موفقیت و رسیدن به هدف باید از اصول حاکم بر فضای ورزش و
فوتبال تبعیت بکنیم . بحث فوتبال و موفقیت در یک دوره مسابقه
سنگین و با اهمیت بحث های صرفا تئوریک و بازی با کلمات نیست .
باید بدانیم که دنیا حساب و کتاب دارد، صعود و سقوط، طلوع و
افول، پیروزی و شکست، همه مبتنی بر اصول و شرایطی است که باید
آنها را در انجام امور مربوطه جدی بگیریم. پیشرفت هرگز با سوء
مدیریت، جدی نبودن، رفیق بازی، روزمرگی، بی برنامگی، عدم تخصص،
دور دادن به فرصت طلبان و کنار زدن آدم های دلسوز اتنفاق نمی

افتد.
بیاییم زمینه ای را فراهم کنیم تا علل صعود و سقوط نماینده استان
در سه سال اخیر به دقت مورد بررسی قرار بگیرد و نتایج بررسی بدون
رودربایستی و به دور از هرگونه جانبداری و هواداری به اطلاع مردم
رسانده شود و با مقصرین در هر پست و مقام و منصبی که بوده باشند

برخورد جدی انجام پذیرد.
 


